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رئیس کمیسیون ورزش و جوانان شورای شهر:

سو مدیریت در فدراسیون فوتبال بیداد میکند
عضو شورای اسلامی شهر مشهد گفت: متاسفانه سومدیریت در برگزاری مسابقه فوتبال در مشهد خاطره بدی را در ذهن هواداران فوتبال و مردم شریف

<;br&#47;><br&#47>.مشهد به بار آورد

به گزارش سایت خبری پرسون، از مشهد مقدس، سید حسین علوی مقدم در گفتگو با خبرنگار ما اظهار داشت: به عنوان نماینده مردم در برابر استادیوم
حاضر شدم تا بازی را تماشا کنم اما فضای به وجود آمده در برابر استادیوم سبب شد تا ترجیح دهم در بین مردم باقی بمانم.

وی با بیان اینکه وضعیت حاکم بر ورودی های ورزشگاه امام رضا(ع) در شأن شهروندان نبود گفت: اگر مدیریت صحیحی بر روند برگزاری این مسابقه
وجود داشت ما شاهد بیرون ماندن تعداد بسیار زیادی از شهروندان خارج از ورزشگاه نبودیم.

رئیس کمیسیون ورزش و جوانان شورای شهر مشهد افزود: پس از اتمام نیمه اول منتظر بودم تا شخصی از مدیران جلوی ورزشگاه حاضر شود و تلاشی
برای بهبود اوضاع انجام دهد.

علوی ادامه داد: در اواسط نیمه دوم بود که بهمنظور ارائه گزارش و درخواست پیگیری از مسئولین وزارت ورزش که در ورزشگاه حاضر بودند به استادیوم
وارد شده و به جایگاه ویژه رفتم.

وی خاطرنشان کرد: برخی از تصاویر و اخبار مربوط به حوادث ناشایست جلوی درب ورزشگاه را به مسئولین وزارت خانه نشان داده و خواستار پیگیری
جدی در این خصوص شدم.

علوی مقدم تصریح کرد: وقتی آدم هایی که اساسا شناختی از فوتبال ندارند بر مسند تصمیم گیری می نشینند، بهوجود آمدن چنین وضعیتی دور از
انتظار نیست.
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